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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2016/17:69 Upphandling av offentliga måltider

I Finland har regeringen nyligen fattat ett principbeslut om att upphandling av 
offentliga måltider framdeles ska ske i enlighet med den lagstiftning som gäller 
för finska lantbrukare, bland annat i frågor rörande miljö och djurskydd. Den 
svenske forskaren Max Rolfstam anser att detta skulle kunna gälla även i 
Sverige. 
Regeringen meddelade i början på sommaren att kompetensen inom den 
offentliga sektorn ska stärkas när det gäller upphandling av måltidstjänster. 
Detta är ett välkommet förslag, som även lär vara formulerat som ett uppdrag 
till Upphandlingsmyndigheten. Men uppdraget är kopplat till den 
livsmedelsstrategi som ständigt försenas, och därför går tiden och svenska 
lantbrukare förfördelas.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Avser statsrådet att föreslå regeringen att fatta ett principbeslut, liksom i 
Finland, om att upphandling av offentliga måltider framdeles ska ske i enlighet 
med den lagstiftning som gäller för svenska lantbrukare? 

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-05
Besvaras senast
2016-10-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


